
Hörja Byalag
Byastugan 2023-09-10

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Ekonomin är modest men stabil.

Merparten av Byalagets bankmedel kommer flyttas till räntebärande obundet 
placeringskonto.

§4. Med anledning av att Byalaget undersöker möjligheterna att få till stånd en anläggning för
      främjandet av fysisk aktivitet bland både barn och vuxna beslöts att kommunen skulle kontaktas
      angående de obebyggda tomterna på Åleden och om det är möjligt med placering på någon av
      dessa.

§5. A, LF-Göinge kontaktas angående ytterligare detaljer rörande det projekt de planerar med 
                Trygghetsvandringar i Tyringe tätort.

B, Uppgifter om Hörja skickas till Tyringe.nu för uppdatering av deras hemsida.

C, Då Byalaget inte har några projekt tillräckligt färdiga för ansökan i denna omgången 
                 kommer inga ansökningar skickas till Tyringe Sparbanksstiftelse i nuläget.

D, Byalaget stämmer av med Tyringe Byalag angående nätverkande mellan byalag i gamla
                 Tyringe kommun.

§6. Att både beläggningen och siktröjningen på Byaliden är undermålig konstaterades och Byalaget
      beslöt kontakta ansvarig entreprenör i frågan.

§7. Nästa möte planerades till 19/11, Åldermannen åtog sig att ordna fika.

§8. Ordförande Jenny Anell tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


